

6th March

To what do you attribute the introduction into this Province of the Asiatic Cholera?—To Emigration, and Trade by sea.

To what do you attribute the want of success at the Quarantine?—The establishment being insufficient. When a number of vessels arrive with Emigrants, all alike anxious to get relieved from Quarantine, all species of deceit are used by Masters of vessels as well as Emigrants, and they seem to care for nothing but that of getting to their place of destination.

How long do you conceive it necessary to detain vessels under Quarantine of observation after disinfection and the re-embarkation of the Passengers?—I am of opinion that Cholera may appear at any time within ten days after exposure, and that the Quarantine of observation should not be less than that period, after having been reported disinfected.

Do you think it would be necessary to establish a Quarantine Station exclusively intended for vessels infected with Cholera, or supposed to be infected, in a separate spot from Grosse Isle?—Yes, and I should also recommend that a separate establishment should be kept in readiness in case any cases of Cholera should break out on that Island.

Do you think that the establishment for the reception of Fever Patients, ought to be entirely separated from that for Cholera Patients?—No.

Do you think that a strict system of Quarantine is absolutely necessary to the maintenance of the public health?—Yes.

6 Mars.

A quoi attribuez-vous l'introduction du Coléra Asiatique en cette Province?—A l'émigration et au Commerce par mer.

A quoi attribuez-vous le manque de succès qui a accompagné le système de Quarantaine?—Je l'attribue à l'insuffisance de cette Quarantaine. Lorsque plusieurs Vaisseaux arrivent avec des Emigrés qui tous désirent également s'exempter d'une Quarantaine, il n'est aucune espèce d'artifice auquel les Maîtres de Vaisseaux et les Emigrés n'aient recours, et ils semblent ne penser à rien autre chose qu'à se rendre au lieu de leur destination.

Combien de temps pensez-vous qu'il serait nécessaire de tenir les Vaisseaux en Quarantaine d'observation, après la désinfection et le rembarquement des Passagers?—Je suis d'opinion que le Coléra peut éclater, en aucun temps dans les dix jours après y avoir été exposé, et qu'on devrait tenir les Vaisseaux en observation pendant cet espace de temps après qu'on a fait rapport qu'ils ont été purifiés.

Croyez-vous qu'il soit nécessaire d'établir une Station de Quarantaine exclusivement destinée aux Vaisseaux infectés du Coléra au supposés l'être, dans un autre lieu qu'à la Grosse-Isle?—Oui, et je recommanderais aussi de tenir sur pied un établissement séparé en cas que quelque cas de Coléra ne vînt à éclater sur cette Isle.

Pensez-vous que l'Établissement pour les Fièvres doit être entièrement séparé d'avec l'Établissement pour le Choléra?—Non.

Croyez-vous qu'un système sévère de Quarantaine soit absolument indispensable pour la santé Publique?—Oui.